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BAŞKENTTEN BİR TESPİT,
BİR ANALİZ...

Hakkı BALCI

5 de

28 ŞUBAT VE
SEYDİŞEHİR

BAKAN KURUM SEYDİŞEHİRE CÖMERT DAVRANDI
Atık Su Arıtma Tesisi Açılışı  aday  tanıtımı  ve

seçim  koordinasyon  bürosunun açılışı  için  geçtiğimiz
hafta  İlçemize  gelen  Çevre  Bakanı  Murat  Kurum
İlçenin  içme  suyu ve  çöplük sorununu bakanlık  olarak
çözeceklerini ayrıca Nevzat  akbaş parkını Millet
bahçesi  yapma  müjdesi  verdi.

Konya Valisi Cüneyit Orhan Toprak, Büyükşehir
Belediye  Başkanı  Uğur  İbrahim Altay ve  Ak  parti
İl  başkanı  Hasan  Angı'nın  da  katıldığı açılış  ve
aday  tanıtım  programında Cumhur İttifakı gövde
gösterisi  yaptı.

Dikeniçi  mevkiindeki 46 Milyon liraya  mal
olan  atık su tesislerinin açılışından sonra Belediye
düğün salonundaki  aday  tanıtımı ve mehter  marşı

eşliğinde   yürüyerek  seçim  koordinasyon  merkezinin
açılışını yapan Kurum "Şu anda 41 ilde, 28 milyon
metrekare alanda tam 74 millet bahçesi inşa ediyoruz.
Hedefimiz her ilimizde en az 1 millet bahçesi yapmak.
Seydişehirimize de bir millet bahçesi yapacağız.
Seydişehir  Termal Tesisine  4.5 milyon destek verdik
gerekirse daha da destek vereceğiz.Aynı zamanda
çöpte vahşi depolama yerine yeni bir alanda geri
dönüşüm tesisi kurarak değerlendireceğiz."dedi.

Bakan  Murat Kurum Seydişehir en büyük
sorunlarından olan içme suyu sorunu ile ilgili "5
mahalleye içme suyu getirme emrini verdik hemen
çalışmalar başlayacak” diyerek Seydişehir'e bir millet
bahçesi yapacaklarının, ilçenin tüm ihtiyaçlarını
karşılama gayreti içerisinde olacaklarının müjdesini
verdi. "

STSO, AKREDİTASYON SERTİFİKASINI
HİSARCIKLIOĞLU'NUN ELİNDEN ALDI

TOBB tarafından bağımsız denetçiler ile
denetlenerek oda hizmetlerinin düzenli bir şekilde
odalara verdiği akreditasyon sertifikasının 2018 yılı
değerlendirmesinde hak kazanan Seydişehir Sanayi
ve Ticaret Odası sertifikasını TOBB Başkanı Rifat
Hisarcıklıoğlu'nun elinden aldı.

TOBB İkiz Kuleler Konferans salonunda
düzenlenen ve Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan'ın
ve TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlunun katıldığı
"Akreditasyon Sertifika Töreni" nde Türkiye'deki
oda ve borsalarda gelişime ve dönüşüme ayak
uyduranlara verilen bu önemli sertifikayı
Hisarcıklıoğlunun elinden alan Seydişehir Ticaret
ve Sanayi Odası, aldığı bu belge ile tüm Türkiye
ve odalar ve borsalar arasında aktif olanların
içerisinde yer almayı başardı.

AVCILIK BAYRAMINDA ÖRDEK
ETLİ ARABAŞI ÇORBASI

Seydişehir'in en eski derneklerinden olan
Atıcılık ve Avcılık Spor Kulübü Derneği bu yılda
geleneği bozmayarak av sezonunun tamamlanması
ile Av Bayramında beraber oldular.

Hafta sonu dernek üyelerinin birlikte
çıktıkları avlanmada vurdukları ördeklerden yapılan
Arabaşı çorbası ve Pilav üstü av etinin ikram edildiği
Av Bayramına yüze yakın dernek üyesinin yanı sıra
Seydişehir Belediye Başkanı Mehmet Tutal, Ak
Parti İlçe Başkanı Kemalettin Atalay, MHP İlçe
Başkanı Eyüp Gül ve Sivil Toplum Örgütleri katıldı.

CHP MEYDANLARDA
Seçim çalışmaları için ilçemize

gelen CHP Konya Milletvekili Abdullatif
Şener, Ketenli ve Bostandere de yaptığı
seçim çalışmalarından ve Ortakaravirandaki
Han önünde düzenledikleri meydan
konuşmasına katılımdan memnun kaldı.

URHAN;'HALKIMIZ YAPTIĞIMIZ HİZMETLERİ UNUTMAMIŞ'
İyi  Parti  Belediye  Başkan  adayı  Muammer

Urhan  Resmi  kurumlara ve  Köylere  ziyaretlerini
sürdürüyor.

Seçim  çalışmarına hız  veren   İyi  Parti  Belediye
Başkanı Muammer Urhan  Belediye  meclisi adayları ve
İlçe  başkanı Yılmaz  Dönderici  ile  beraber Yenice ,
Kızılca,Kavak Ufacık ve Saraycık dış  mahallelerini ziyaret
etti. Urhan; halkımız geçmişte  yaptığımız  hizmetleri
unutmamış vaadlerimizinde  gerçekleşeceğine
inanıyor.''dedi.

ÇAT "GÜCÜMÜZÜ HALKIMIZDAN ALIYORUZ"
Bağımsız Seydişehir Belediye

Başkan Adayı Abdulkadir Çat yoğun bir
tempo içerisinde sürdüğü seçim çalışmaları
kapsamında düzenlediği ev toplantıları ile
vatandaşlarla buluşmaya devam ediyor.

Çat “İnşallah seçim çalışmalarımızda vermiş
olduğumuz emeklerin karşılığını da değerli
hemşerilerimin sandıkta vereceğine canı gönülden
inanıyorum.”dedi.

Seydişehirli Sporcular
Antalya'dan 5 Bronz
Madalyayla Döndü

A n t a l y a ' d a
düzenlenen Muay Thai
turnuvasına katılan
Seydişehirli sporcular
i l ç e y e  5  b r o n z
madalyayla döndü.

SEYDİŞEHİR BELEDİYE
SPOR, SÜPER KÜMEDE
Seydişehir Belediye
Spor Futbol Takımı
ş a m p i y o n l u ğ u n u
kutluyor.

Şekerbank' ta Çarşamba günü
"Tasarrufun Altın Günü"
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aktif Ticaret ve Sanayi Odaları arasında yer aldığı
tescillenmiştir. Bu alınan başarı ile gururluyuz" dedi.
Akreditasyon Sertifika töreninde bir konuşma yapan
Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan:" Bu denli rekabetçi bir
düzende, oda ve borsalarımızın akreditasyonu son
derece önemlidir. Akreditasyon, oda ve borsalarımızın
güvenilir ve kaliteli hizmet sunduğunun önemli bir
göstergesidir. Hizmet ticaretinin hızla geliştiği bir
dönemde, belki de hizmet alanındaki akreditasyon
faaliyeti mal ticaretinden dahi önemli hale gelmiştir. Bu
nedenle TOBB'un bu girişimini son derece önemli
buluyorum" dedi.

Hisarcıklıoğlu, TOBB İkiz Kuleler'de düzenlenen
Akreditasyon Sertifika Töreni'nde yaptığı konuşmada,
hızla gelişen ve dönüşen dünyada iş dünyasının
kendisini geliştirmeye devam etmesinin çok önemli
olduğunu, akreditasyon sistemi sayesinde oda ve
borsaların da kendilerini dönüştürüp geliştirdiklerini
söyledi.

"İltimas, torpil yok" Akreditasyon uygulamasıyla
oda ve borsaların dünya standartlarına yükseldiklerini
belgelediklerini belirten Hisarcıklıoğlu, şunları kaydetti:
"Bu belgeyi biz vermiyoruz. Belgeyi ben versem 365
oda ve borsaya akreditasyon belgesi veririm, seçimleri
de garanti ederiz. Belgeleri bağımsız bir kurum veriyor.
Yani i lt imas, torpil  burada işlemiyor" dedi
Sertifika töreni ile görüşlerini belirten Ticaret ve Sanayi
Odası Başkanı Cemal Küçük ise: "Odamız 2018 yılı
akreditasyon değerlendirmesi sonucunda denetimlerden
başarı ile geçerek akreditasyon sertifikasını yenilemiştir.
Birinciliği Konya Sanayi Odasının kazandığı alınan bu
belge ile Seydişehir Ticaret ve Sanayi Odasının ise
aktif odalar içerisinde yer aldığı tescillenmiştir. Bu bizim
için bir gurur vesilesidir. Odamızın bu başarısında emeği
geçen Meclis Başkanımıza, Yönetim Kurulu Üyelerine
ve bizlerin devamlı destekçisi olan üyelerimize odanın
başarısı için önemli bir performans gösteren çalışan
personelimize emeklerinden dolayı teşekkür ederim"
dedi.    Haber : Ali Saylam

STSO, AKREDİTASYON SERTİFİKASINI
HİSARCIKLIOĞLU'NUN ELİNDEN ALDI

Seçimlere az bir zaman kala çalışmaları
hızlandıran Kızılcalar Mahallesi Muhtar adayı Davut
Harmancı, mahalle halkından gördüğü yoğun ilgiden
memnun.

İlçemizin tanımış esnaflarından olan Kızılcalar
Mahallesi Muhtar adayı Davut Harmancı "Seçimlere
1 ay kadar zaman kaldı. Mahalle sakinlerinin şahsıma
gösterdiği ilgi açıkçası bizlerin çalışma performansını
da artırdı. Akşamları tek tek mahallemdeki evleri
ziyaret ederek mahalle halkımla birebir temas
kuruyoruz. Gündüzleri de mahallede bulunan esnaf
ve sanatkâr arkadaşlarımızın dükkânlarını ziyaret
ediyorum. Bu ziyaretlerimizde de mahalleli
kardeşlerimin bizlere yoğun ilgisi var. Bu ilgiden dolayı
bütün mahalle halkıma şükranlarımı ve saygılarımı
sunarım" dedi.

Yıllardır yaşadığı mahallede mahalle halkı
ile içi içe olduğunu, esnaf olması hasebi ile birbirlerini
yakından tanıdığını söyleyen muhtar adayı Harmancı:
"Bu seçimlerde mahallemizden muhtar adayı çok
fazla. Buna rağmen zorlanmadan bir seçim süreci

TOBB tarafından
bağımsız denetçiler ile
d e n e t l e n e r e k  o d a
hizmetlerinin düzenli bir
şekilde odalara verdiği
akreditasyon sertifikasının
2 0 1 8  y ı l ı
değerlendirmesinde hak
kazanan Seydişehir Sanayi
v e  T i c a r e t  O d a s ı
sertifikasını TOBB Başkanı
Rifat Hisarcıklıoğlu'nun
elinden aldı.

TOBB İkiz Kuleler
Konferans salonunda
düzenlenen ve Ticaret
Bakanı Ruhsar Pekcan'ın
ve TOBB Başkanı Rifat
Hisarcıklıoğlunun katıldığı
"Akreditasyon Sertifika
Töreni" nde Türkiye'deki
oda ve borsalarda gelişime
ve dönüşüme ayak
uyduranlara verilen bu
ö n e m l i  s e r t i f i k a y ı
Hisarcıklıoğlunun elinden
alan Seydişehir Ticaret ve
Sanayi Odası, aldığı bu
belge ile tüm Türkiye ve
odalar ve borsalar arasında
aktif olanların içerisinde yer
almayı başardı.

S e r t i f i k a
töreninden önce Milli Eğitim
Bakanlığı ile Türkiye Odalar
ve Borsalar Birliği Ekonomi
ve Teknoloji Üniversitesi, (
TOBB ETÜ) arasında
"Mesleki Eğitim İş Birliği
Protokolü" programına
katılan Seydişehir Ticaret
v e  S a n a y i  O d a s ı
Seydişehir heyeti adına
konu ile ilgili açıklamada
bulunan Başkan Cemal
Küçük: "TOBB tarafından
akredite edildiğini belirten
aldığımız bu sertifika ile
o d a m ı z  2 0 1 8  y ı l ı
a k r e d i t a s y o n
d e ğ e r I e n d i r m e s i
sonucunda Türkiye'deki

T a r ı m ı
geliştirecek ve istihdam
oluşturacak en önemli
projelerden olan Soğuk
Hava Deposu, Hal ve
Paketleme Tesisini hayata
geçirmek için somut
adımlar atılıyor.

S e y d i ş e h i r
Belediyesi'nin; Bozkır,
Yalıhüyük, Ahırl ı ve
Seydişehir bölgesine
hitap edecek olan Soğuk
Hava deposu - Hal ve
Paketleme Tesisleri için
etüt çalışmalarının devam
ettiği, gerçekleşecek bu
tesislerle Seydişehir'in
ekonomi kalkınmasına
değer katacağı bildirildi.

2017 yılında yer
tahsisi yapılan projenin
ilgili kurumlar ile etüt
çalışmalarının devam
ettiğini kaydeden Belediye
Başkanı Mehmet Tutal;

SOĞUK HAVA DEPOSU, HAL VE PAKETLEME
TESİSLERİNİN ETÜT ÇALIŞMALARI DEVAM EDİYOR

"Yapılacak hizmet ve gerçekleşecek yatırımlarla ilçe
tar ımı daha da gel işecek .  İ lçemiz  ve
bölgemizdeüretilen yaş sebze, meyve ve tarımsal
ürünlerin depolaması için soğuk hava depo tesisinin
olmayışı bölge üreticilerimiz için eksikliktir.

Bozkır, Yalıhüyük, Ahırlı ve Seydişehir artan
üretim hacmi beraberinde soğuk hava deposu
ihtiyacını da fazlasıyla hissettirmektedir.
Vatandaşımıza iş imkânı sağlayacak soğuk hava
deposu hal ve paketleme tesisi Seydişehir'in ekonomik
kalkınmasına değer katacaktır. Ayrıca bölgesel
kalkınma anlamında yeni birliktelikler ve güçlü ticaret
ağları oluşturulacaktır." dedi.

Kızılcalar Mahallesi Muhtar Adayından Seçmenlerine Teşekkür

yaşıyorum. Bu ilgiyi tanınmış bir esnaf ve mahalle
halkımdan kopuk olmamamın bana sağladığı bir
avantaj olarak görüyorum" şeklinde konuştu.
Kızılcalar Mahallesi muhtar adayı Harmancı mahallede
kurulacak semt pazarının ise daha içerikli ve kapsamlı
olması için çaba harcayacaklarını da belirtti.

Ç e v r e  v e
Şehirci l ik Bakanının
Seydişehir ziyaretinde
Akçalar Mahallesi baraj
bölgesinde yapma sözü
verdiği Seydişehir Atık
Çöp Geri Dönüşüm
Tesisleri Akçalar'lıları
kaygılandırdı.

B a r a j
bö lges indek i  a lana
y a p ı l a c a k  t e s i s i n
civarında bulunan tarla ve
arazilerine zarar vereceği
endişesi ile çok sayıda
imza toplayan Akçalar ve
Kavak Mahallesi sakinleri
bu imzaları Büyükşehir
Belediye Başkanına
gönderdikleri öğrenildi.

Akçalar Dernek
Başkanı Mehmet Teke'nin
toplanan imzaları Büyük

AKÇALAR'LILAR ENDİŞELİ…

Şehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay'a sunduğu,
Altay'ın ise durumu değerlendirerek ona göre bir karar
verecekleri belirtildi.

Atık Su Arıtma Tesisleri, Aday tanıtımı ve
Seçim Koordinasyon bürosunun açılışı için geçtiğimiz
Pazar günü Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat Kurum
ilçemize gelmişti.

Açılış töreninde Seydişehir'in çöplüğünün
vahşi depolamadan kurtarıp başka bir bölge atık çöp
geri dönüşüm tesisleri kuracaklarının müjdesini
vermişti.  Haber : Ali Saylam
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Atık Su Arıtma
Tesisi Açılışı  aday
tanıtımı  ve  seçim
koordinasyon  bürosunun
açılışı  için  geçtiğimiz
hafta  İlçemize  gelen
Çevre  Bakanı  Murat
Kurum İlçenin  içme  suyu
ve  çöplük sorununu
b a k a n l ı k   o l a r a k
çözecekler ini ayrıca
Nevzat  akbaş parkını
Millet  bahçesi  yapma
müjdesi  verdi.

Konya Val is i
C ü n e y i t  O r h a n
To p r ak , B üy ü k ş e h i r
Belediye  Başkanı  Uğur
 İbrahim Altay ve  Ak  parti
 İl  başkanı  Hasan
Angı'nın  da  katıldığı
açılış  ve  aday  tanıtım
programında Cumhur
İttifakı gövde  gösterisi
yaptı.

D i k e n i ç i
mevkiindeki 46 Milyon
liraya  mal  olan  atık su
tesislerinin açılışından
sonra Belediye  düğün
salonundaki   aday
tanıtımı ve mehter  marşı
 eşliğinde   yürüyerek
seçim  koordinasyon
merkezinin açılışını yapan
Kurum "Şu anda 41 ilde,
28 milyon metrekare
alanda tam 74 millet

bahçesi inşa ediyoruz.
Hedefimiz her ilimizde en
az 1 mil let bahçesi
yapmak. Seydişehirimize
de bir millet bahçesi
yapacağız.Seydişehir
Termal Tesisine  4.5
milyon destek verdik
gerekirse daha da destek
vereceğiz.Aynı zamanda
çöpte vahşi depolama
yerine yeni bir alanda geri
dönüşüm tesisi kurarak
değerlendireceğiz."dedi.
Bakan  Murat Kurum
Seydişehir en büyük
sorunlarından olan içme
suyu sorunu ile ilgili "5
mahalleye içme suyu
getirme emrini verdik
h em en  ç a l ı ş m a la r
b a ş l a y a c a k t ı r .
Seydişehir'e bir millet
bahçesi yapacaklarının,
ilçenin tüm ihtiyaçlarını
k a r ş ı l a m a  g ay r e t i
içerisinde olacaklarının
müjdesini verdi.
"dedi.

K o n y a
Büyükşehir Belediye
Başkanı Uğur İbrahim
Altay,"Yeni Büyükşehir
Y a s a s ı  s o n r a s ı
Büyükşehir Belediyesi'nin
ilçe belediyeleriyle birlik
ve beraberlik içinde 28
ilçeye 2 milyar liralık

yatırım gerçekleştirdiğini,
 bunun 166 milyon liralık
k ı s m ı n ı n  s a d e c e
Seydişehir'e  yapıldığını
dile getirdi. ,  Altay
"Hedefimiz 31 ilçede
Cumhur İ t t i f ak ı 'n ın
belediye başkanlarını
s e ç t i r m e k  v e
büyükşehirde Türkiye'de
en yüksek oyu alarak
Cumhurbaşkanımıza
Konya'dan büyük bir
destek vermeyi arzu
ediyoruz" dedi.
 AK Parti Konya İl Başkanı
Hasan Angı " Atık SU
Tesisi yapımında emeği
geçen herkese teşekkür
ederek, "İlçelerimizi ve
şehirlerimizi daha yaşanır
hale getiren liderimiz,
Cum hur baş kan ım ız
Sayın Recep Tayip
Erdoğan'dan Valimize ve
belediye başkanlarımıza
kadar herkesten Allah razı
olsun. Cumhur ittifakı
o l a r a k  b u  y o l d a
yürüyoruz. Bu ülkenin
geleceği adına yol
arkadaşlığı yapıyoruz.
Yeni dönemde de bu
desteğ in  b i r l i k  ve
beraberlik için devamını
diliyoruz" diye konuştu.
 Seydişehir Belediye
Başkanı Mehmet Tutal da

"Elhamdurullah göreve
geldiğimizde 40 tane
seçim vadimiz vardı
. B u n l a r ı n  h e p s i n i
yaparken 20 tanede
fazladan yaptık.Bütün bu
işleri hükümetimiz ve
Büyükşehir Belediye
Başkanımızın destekleri
s a y e s i n d e
g e r ç e k l e ş t i r d i k . B u
projelerin mali değeri 300
milyon 5 yıl içerisinde iller
bankasından aldığımız
topu topu 70 milyon bu
üçlü sayacak ayağını 31
mart mahalli seçimlerde
d e  b o z m a z s a n ı z
Seydişehir'e çok daha
g ü z e l  h i z m e t l e r
getireceğiz."dedi
Seydişehir Belediye
Düğün Salonunda Seçim
M a n i f a s k o s u
yayınlandıktan sonra
,Seçim Binası  ve Atık Su
tesisin Bakan Kurum,
Çevre ve Şehircilik Bakan
Yardımcısı Mehmet Emin
Birpınar ve protokol
üyeleri tarafından açılış
kurdelesi kesildi.
Bakan Kurum buradan da
MÜSİAD İş Adamları
Derneği ziyaret edilerek
ilçeden ayrıldı.

BAKAN KURUM SEYDİŞEHİRE CÖMERT DAVRANDI

Seçim çalışmaları için ilçemize gelen CHP Konya
Milletvekili Abdullatif Şener, Ketenli ve Bostandere de
yaptığı seçim çalışmalarından ve Ortakaravirandaki
Han önünde düzenledikleri meydan konuşmasına
katılımdan memnun kaldı.

CHP'nin zayıf olduğu uç mahallerden olan Ketenli
halkından yoğun ilgi gören ve katılan halkın büyük bir kısmının
genç olmasından ayrı bir heyecan duyan CHP'liler, buradan
Bostandere 'ye geçtiklerini orada da gösterilen ilgiden memnun
olduklarını söylediler.

Cuma namazından sonra Ortakiravan Han önünde büyük
bir kalabalığa hitap eden CHP Konya Milletvekili Abdullatif Şener
"16 yıldır ülkeyi bunlar yönetiyor. Ama şikâyet edenler yine
kendileri. Ülke çok zor durumda. Artık bu iktidara kırmızı kart
göstermenin zamanı geldi" diye konuştu.

CHP MEYDANLARDA

İ y i   P a r t i
Belediye  Başkan  adayı
 Muammer  Urhan
Resmi  kurumlara ve
Köylere  ziyaretlerini
sürdürüyor.

S e ç i m
çalışmarına hız  veren
İyi  Parti  Belediye
Başkanı Muammer
Urhan  Belediye  meclisi
adayları ve  İlçe  başkanı
Yılmaz  Dönderici  ile
b e r a b e r  Ye n i c e
,Kızılca,Kavak Ufacık ve

S a r a y c ı k  d ı ş
mahallelerini ziyaret etti.

S e ç i m
çalışmalarını aralıksız
sürdüren Urhan; halkımız
 geçmişte  yaptığımız
hizmetleri  unutmamış
v a a d l e r i m i z i n d e
g e r ç e k l e ş e c e ğ i n e
inanıyor.''dedi.

Urhan seçim
çalışmalarında  özellikle
istihdama  çare  olacak
iş  yeri  projeleri ve
başkanlığı  dönemindeki

 yatırımları üzerinde
durarak ;''Geçmişteki
başarılı  çalışmalarımız
halkımızın takdir ini
kazanmış ve  10 yıl  bize
görev vermiştir. Halkımız
tekrar  teveccüh  gösterip
görev verirse Tarım ve
H a y v a n c ı l ı ğ ı
geliştirilmesi  ile  ilgili
projelerimiz, 500 kişilik
i ş  i s t i h d a m
yatırımlarımızla yine  bu
 güzel  şehre büyük
hizmetler i yapmaya

devam  edeceğiz.''dedi.
Başkan  adayı

Muammer Urhan;''Seçim
ç a l ı ş m a l a r ı n d a
geçmişteki başarı l ı
başarılı çalışmalarımızı
halkın  unutmadığını
görüyoruz. Vaadlerimizi
de  gerçekleştireceğimize
 inanıyorlar diyerek
halk ın  kend i le r ine
gösterdiği  i lgi  ve
teveccühden  memnun
olduğunu  belirtti.

URHAN;'HALKIMIZ YAPTIĞIMIZ HİZMETLERİ UNUTMAMIŞ'

Bağımsız Seydişehir Belediye Başkan Adayı
Abdulkadir Çat yoğun bir tempo içerisinde sürdüğü
seçim çalışmaları kapsamında düzenlediği ev
toplantıları ile vatandaşlarla buluşmaya devam
ediyor.

Misafir oldukları evlerde yaptıkları
toplantılarda yeni dönemde Seydişehir'e
kazandıracakları hizmetler hakkında halka bilgi
verdiklerini ve yerel seçimler için destek istediklerini
söyleyen Bağımsız Seydişehir Belediye Başkan
Adayı Abdulkadir Çat: "Bizleri evlerine misafir ederek
sıcak bir ortamda samimi bir şekilde karşılayan, bir
bardak çayla gönüllerimizi ısıtan hemşerilerimize
teşekkür ediyorum. Onların heyecanlı olduğunu
görmek şahsımın ve birlikte yol yürüdüğümüz
arkadaşlarımın çalışma azmini daha da artırıyor.
Hayatta insanın verdiği emeğin karşılığını
almasından başka güzel hiçbir şey olamaz. İnşallah
seçim çalışmalarımızda vermiş olduğumuz emeklerin
karşılığını da değerli hemşerilerimin sandıkta
vereceğine canı gönülden inanıyorum.

Çünkü biz birlikte başaracağına inanan
insanlardan oluşan bir ekibiz. Bir işe başlarken önce
inanmak, sonra da başarmak için mücadele etmek
gerekir. Bizler inandık ve başarmak için mücadele
ediyoruz. Önce yüce Allah'ın izni, sonra da
hemşerilerimizin desteğiyle 31 Mart akşamı sandıkta
alacağımız başarılı sonuçlarla Seydişehir İttifakının
zaferini ilan edeceğiz" dedi.

Biz birileri gibi gücümüzü başka bir yerlerden
almıyoruz. Biz gücümüzü direk olarak Seyyid Harun
Veli diyarının gönlü güzel insanlarından alıyoruz
diyen Seydişehir Belediye Başkan Adayı Abdulkadir
Çat: "Halkın gücüne inanmayarak başka güçlerin
arkasına sığınarak yola çıkanlara halkımız gerekli
cevabı sandıkta verecektir. Halkın gücünün önünde
hiçbir kuvvetin durması mümkün değildir. İstedikten
sonra Allah'ın izniyle halkımızın başaramayacağı
hiçbir şey yoktur. Halkımız tercihini kimden yana
kullanırsa, Seydişehir'imizi kime emanet etmek
isterse başımızın üstünde yeri vardır.  Ben bu güzel
şehri ve insanlarını seviyorum. Onlar için mücadele
etmeyi, yüzlerini güldürecek hayırlı işler yapmayı
ve her zaman halkımızla iç içe olmayı tercih eden
bir insanım. Bizim amacımız daha güzel bir
Seydişehir içindir. Makamlar gelip geçicidir. Fakat
bu mübarek şehir mahşere kadar kalıcıdır. Belediye
başkanlığı görevim boyunca bu amaç doğrultusunda
hizmet etmenin gayesinde oldum. Aynı şekilde yeni
dönemde de şehrimizin yararına olacak hizmetleri
hayata geçirmek için yeniden görece talip oldum.
Takdir ve tercih ederseniz oylarınıza ve
Seydişehir'imizi birlikte yönetmeye yeniden talibim"
dedi.

CHP Konya Milletvekili Abdullatif
Şener Seydişehir'de seçimlere az bir zaman
kaldığını hatırlatarak "Türkiye'de gerçek
gündemi yakaladık. Bunu vatandaşların bize
olan ilgisinden görüyorum. Çalışmalarınıza
aynı coşku ile devam ederseniz inşallah
göreceksiniz ki Seydişehir'de zafer CHP'nin
olacak" dedi. CHP Belediye Başkan Adayı
Mehmet Katlav ise: "Vekilimiz ile gittiğimiz
Ketenli halkı ve özellikle gençler ile
buluşmamız beni heyecanlandırdı.  Tarım ve
hayvancılık ile üretimin yok edildiği ülkenin
iyi yönetilmediği konusunda Ketenli'li
kardeşlerimizle hem fikir olduk. Bostandere
Beldemizi ziyaret edip Hasbihal ettik.
Ortakaraviran'da da coşkulu bir kalabalık bizi
karşıladı. Bize büyük ilgi gösteren bu üç
belde halkına ve seçim çalışmalarımıza
desteğinden dolayı değerli vekilimiz Abdullatif
beye teşekkür ederiz" dedi.

ÇAT "GÜCÜMÜZÜ
HALKIMIZDAN ALIYORUZ"

Seydişehir'de grup halinde dolaşan sokak
köpekleri, Seydişehir'in en işlek caddesi olan
Seyyidharun Bulvarında bir apartmanın önünde
oyun oynayan çocuğa saldırdı. Köpeğin ısırdığı
çocuk hastanede tedavi altına alındı.
Olay,  Hacı seyit ali Mahallesinde meydana geldi.
 Sokakta grup halinde dolaşan başıboş köpekler
oyun oynayan Can Polat'a (9) saldırdı. Başıboş
köpeklerin saldırısını gören çocuğun annesi
köpeklere müdahale ederek olay yerinden
uzaklaştırdı.  Kollarında diş izi  bulunan Can Polat
hemen Seydişehir Devlet Hastanesi'ne götürüldü.
Burada ilk müdahalesi yapılan Can Polat Kuduz
aşısı yapılarak tedavi altına alındı.
Can Polat'ın babası Erhan Polat: " Seydişehir'de
başıboş dolaşan sokak köpekleri tehlike saçıyor.
Apartman önlerine konulan mama kutuları nedeni
ile köpekler apartman girişlerinden ayrılmıyor.
Çocuklarımızın kapının önüne çıkmasından
korkuyoruz. Köpek korkusu ile okula kendimiz
bırakıyoruz, ayrıca sokağa salmaktan da korkuyoruz.
Yetkililerden bu konuya çözüm bulmasını bekliyoruz"
dedi.   Haber Merkezi

Küçük Çocuk Sokak Köpeklerinin
Saldırısına Uğradı
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Önceki yıllarda Meslek liseleri için
"memleket meselesidir" diyerek önemine
vurgu yapılmıştı...
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği ile Milli
Eğitim Bakanlığı'nın imzalamış olduğu 81 İlde
TOBB'un meslek liseleri açması törenine
bendeniz de katıldım...
Gördüm ki meslek liseleri konusunda bu söze
rağmen bir arpa boyu yol alamamışız.
TOBB ve Milli Eğitim Bakanlığı protokol imza
töreninde konuşan Milli Eğitim Bakanı Ziya
Selçuk "Almanya'da meslek liselerinin %70
nin özel sektör tarafından yönetildiği,
Türkiye'de ise bu oranın sadece %4 olduğunu
söyledi ve bu önemli meselede geç kalındığını
belirtti.
Araştırmalarımızdan da anlaşıldığı gibi
Almanya'da meslek eğitimine girmek zor
olduğu ancak mezun olanların yüksek maaşta
iş bulabildiği gerçeği bizim Türkiye ile
karşılaştırıldığı zaman ne kadar tezat değil
mi…
Bu konu ne zaman gündeme gelse kendimin
de sanat okulu mezunu olmam hasebi ile
önemserim...
Genellikle köşe yazılarımda yerel konulara
yer veririm ancak taşradan bu sesin duyulması
gerektiğine inanıyorum..belki Ankara duyar
da yaraya merhem olurlar diye düşünüyorum...
Bu önemli meseleye yerelde parmak basmak
için endüstri meslek liselerine öğrenci
başvurusunun çok az olması ve okulun SOS(
tehlike) çanlarının çalınması ile ilgili çarpıcı
bir haber yapmıştık.
90 personel ve 7 bölümün bulunduğu
Seydişehir Anadolu Endüstri Meslek Lisesine
bu yıl sadece 70 öğrenci kayıt oldu.
Düşünün işsizliğin çok olduğu ve buna rağmen
ara eleman ihtiyacı olduğu ülkemizdeki meslek
liselerinin durumunu.
Oysa 70li yıllarda Sanat Okulları revaçtaydı.
Bu okullara imtihanla öğrenci alınırdı.
Mezun olan  talebeler yüksek maaşla başta
Alüminyum tesisleri olmak  üzere diğer
fabrikalarda  iş bulma imkânları çok yüksekti.
Bakanın dediği gibi ara eleman açığını
gidermek için sanayi kenti Seydişehir de
fabrika ile okul sözleşme yaparak, Meteoroloji
bölümünü bile kurmuşlardı.
Birde gelinen noktaya bakın.
Meteoroloji bölümü kapandı. Veliler meslek
liselerine öğrencilerini göndermiyor.
Herkes oğlum masa başında biri iş bulsun
diye avukat, doktor, kaymakam olsun istiyor.
Emek ağırlıklı işlerde çalışanlar ise asgari
ücretle canları çıkıyor.
İşte Milli Eğitimdeki çarpık sistem gün gibi
açık.
Eğitimde Türkiye uçuyor, kaçıyor diyenlere
tek bir sözüm var.
Biz daha Almanya'yı 30 sene geriden takip
ediyoruz. Vesselam…

BAŞKENTTEN BİR TESPİT,
BİR ANALİZ...

A n t a l y a ' d a
düzenlenen Muay Thai
turnuvasına katılan
Seydişehirli sporcular
i l ç e y e  5  b r o n z
madalyayla döndü.

T u r n u v a d a
Seydişehirli sporcular...
Antalya'da düzenlenen
Muay Thai turnuvasına
katılan Seydişehirli
sporcular ilçeye 5 bronz
madalyayla döndü.
Turnuvada Seydişehirli
s p o r c u l a r  E l v a n
Bahçıvan, Dursun Ali
Kozan, Muhammet Ali
Çatlıoğlu, Muhammet
Osman Sert ve Hakan
Topçu, güçlü rakiplerinin
arasından sıyrılarak
madalyaya uzandı.

A n t r e n ö r
S e r k a n  Y ı l d ı z
sporcu lar ın  a ld ığ ı
dereceleri, Türkiye,
Avrupa ve Dünya
şampiyonlukları için
birer merdiven olarak
gördüğünü söyledi.

Seydişehirli Sporcular
Antalya'dan 5 Bronz
Madalyayla Döndü

Seydişehir Belediye Spor
Futbol Takımı şampiyonluğunu
kutluyor.

24 Şubat 2019 tarihinde
Seydişehir'de oynanan maçta,
Seydişehir Belediye spor ile Yeni
Meram spor karşı karşıya geldi.
Seydişehir Belediye Spor maçı 5-1
gibi bir skorla bitirerek başarılarını
taçlandırdı.

Aldığı sonuçla 2018- 2019
futbol sezonunda, Seydişehir Belediye
Spor 1'inci amatör kümeden şampiyon
olup süper kümeye yükselmiş oldu.
Sporun ve sporcunun her zaman
yanında olmaya devam edeceğini
belirten Başkan Tutal 'Emek veren
hocalarımıza, her koşulda özveri ile
çalışıp bu başarıyı elde eden sporcu
gençlerimize teşekkürlerimi iletiyorum.'
dedi. Seydişehir Belediye Spor Kulübü
Futbol Koordinatörü Şenol Tatlıcı ise
Belediye Başkanı ve Kulüp yönetimine
desteklerinden ötürü teşekkür ederek,
'Çok şükür emeğimizin meyvesini
alıyoruz. Hocalarımı ve sporcularımızı
çalışmaları ve gayretlerinden dolayı
kutluyorum. Başkanımız Mehmet
Tutal'a ve onun nezdinde bizi yalnız
bırakmayan, yanımızda olan herkese,
s a ğ l a d ı k l a r ı  o l a n a k l a r  v e
desteklerinden dolayı teşekkür ederim'
dedi.

SEYDİŞEHİR BELEDİYE
SPOR, SÜPER KÜMEDE

T e m a  V a k f ı
Seydişehir ilçe temsilciliği,
Üçüncü sınıf öğrencilerine
" E V İ M İ Z  v e  YA Ş A M
KAYNAĞIMIZ TOPRAĞI
KEŞFEDELİM" sunumu ile
toprağın önemini anlattı.

T e m a  V a k f ı
Seydişehir ilçe temsilciliği
a ğ a ç  y a ş k e n  e ğ i l i r
atasözünden yola çıkarak
Cumhuriyet İlkokulu 3/A sınıfı
öğrencilerine yaptığı sunumla
toprağın insan yaşamı için ne
kadar önemli olduğunu,
t o p r a k s ı z  h a y a t ı n
düşünülemeyeceğini görsel

sunum ile çocukların toprak
konusundaki eğitimine katkıda
bulundular.

Sunumun yapıldığı
Cumhuriyet İlkokulu 3/A sınıfı
öğretmeni Özgür ŞAHİN ise;
Tema Vakf ı Seydişehir
Temsi l c i l iğ in i n  yapt ığ ı
sunumun öğrencilerimiz
toprağı tanıması açısından
çok y ara r l ı  o l duğunu
söyleyerek, bu sunumun
yapılması için izin veren İlçe
Milli Eğitim Müdürü Tahir Kibar
ve Okul idarecilerine teşekkür
etti.
Arzu Saylam

TEMA VAKFINDAN MİNİK
ÖĞRENCİLERE TOPRAK BİLİNCİ
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28 ŞUBAT VE SEYDİŞEHİR
Seydişehir'e iki adım mesafedeki mütevazı kasaba ilköğretim

okulu baskına uğramıştı…
Sabiyyeler tedrisatın tam ortasında iken başlarına düşüvermişti bir manga
asker, komutanları ve ilköğretim müfettişleri…
Okul dışından şaşkın ve merakla operasyonu izleyen ebeveyn ve sabilerin
bakışları arasında; çapraz silah tutuşlu askerler okulun etrafı sarmış,
giriş çıkışlar kapatılmış, ilköğretim müfettişleri ise; suçüstü yapmak için
okulun bahçesinde bulunan eski okul binasının yıkık duvarlarının arkasına
pusu atmışlardı…
Komutan sınıfın birisine hışımla girmiş sağlık sorunu olan bir sabiyyenin
başındaki başörtüsünden dolayı muallime veryansın edip ahkâm kesiyordu,
yakıp yıkıyordu ortalığı… Ne öğrencilerin psikolojisi ne öğretmenin hükmi
şahsiyetine… Nede okul idaresinin iradesine saygı vardı…
Sanki Kandil'de PKK kampı basılmış, terörist başına ve avenelerine fırça
çekiliyordu…
Başörtülü birkaç öğretmeni gören kapı nöbetçisi askerin telsizle, "buradalar
komutanım" dediği an; komutana ve müfettişlere yakalanmadan açılan
başlar, takılan peruklar; 150 yıl geriden gelen ve hiç bitmeyen militarist,
faşist bir anlayışın 28 Şubat 1997 günü Seydişehir'de bir eğitim kurumunun
payına düşen kısmıydı…
Dönemin Seydişehir kaymakamı ve ilköğretim Şube müdürünün mutat
baskınlarının dışında neredeyse her hafta bakanlık müfettişleri tarafından
denetlenen ilköğretim okulunda asker destekli operasyon başarıyla
tamamlanmış, okul müdürü sürgün edilmişti…
Böylece teröristler ekarte edilmiş, okul temizlenmiş, ülke feraha ermişti…

Bilenler bilir, O' müdür; Bi-ciğer değildi… Ram etmeyen, müfettişlere
verdiği ifade de tabiri caizse; sapına kadar dik duran, inandığı değerler
uğruna dünyevi her şeyden vazgeçebilecek, rest çekebilen, post modern
ödlek Müslümanlardan değildi…
Bin yıl süreceği söylenen ve insanlar üzerinde sürek avı başlatan 28
Şubat sürecini eni boyu yazmak niyetinde değilim zira hukuk ve adaletin
dibe vurduğu 20 maddelik 28 Şubat kararları bugün itibari ile tescillenmiş
zulüm maddeleridir…
Dolayısı ile,
Sözüm; 28 Şubat zulmünün tescilli erbaplarından daha çok cenahın bu
tarafına; post modern ihtilalin doğurduğu post modern Müslümanlarınadır…
Sözüm; 27 Şubat 1997 günü inandığı değerlerin yılmaz savunucuları
sözde Müslümanların 28 Şubat günü değerlerini alabora edişlerinedir…
Sözüm; Gelecek korkusu ve ekonomik kaygılarına yenik düşen 27
Şubat'ın başları kapalı dindarlık dersi veren erkeklerinin 28 Mayısla
birlikte yelkenleri fora edişlerinedir…
Sözüm; bir gün önce tavizsiz Müslüman, bir gün sonra suya sabuna
dokunmayanlaradır…
Hiç unutmuyorum; dönemin solcu atfedilen İlçe Milli Eğitim Müdürü
kendisine ulaşan maksatlı irtica şikâyetlerini sumen altı edip eğitim
camiasında huzuru tesis etmeye, 28 Şubatın acı faturalarını Seydişehir
eğitim camiasından uzak tutmaya çalışırken; Bir Mekteb-i İ'dadînin
Yüksek İslam kökenli müdürü başörtüsü ile sınıflara giriş yasak olduğu
halde bahçe kapısına dikilerek daha sokaktayken öğrencilerinin başlarını
açtırıyordu…
28 Şubat kararlarının hedef aldığı mazlumlar, 28 Şubatçılardan daha
çok; kraldan çok kralcılardan çekiyordu…
Sözüm işte tam burada onlara; Bakara suresi 143. Ayette belirtilen
topukları üzerinde dönenlere ve onları ayırt etmeyenlere… Zulmedenler
ektikleri rüzgârların fırtınalarını mutlaka biçiyor, biçecekler ama onlar
rüzgâr ekerken;
Sözüm; topuklarının üzerinde dönenlere ve bugünün lükse düşkün
Müslümanlarına… Sözüm, neredeyse asgari ücretlinin maaşına denk
fiyatlı pahalı eşarplarının arkasından marka etiketini göstermeyi değer
addeden moda Müslümanlarına…
Sözüm; bi-Ciğerlere… Korkaklara… Gasalaklara…
Hülasası;
20 maddelik MGK kararlarının neredeyse tamamı İslami duyarlılığı
düşman ilan edip, bu duyarlılığı sembolize eden ne varsa, topyekûn
savaş mantığıyla yok etmeye çalışırken 27 Şubat günü kendilerini diğer
Müslümanlardan ayırt edercesine üstüne basarak "Müslüman" olarak
nitelendiren post modern darbe üretimi post modern Müslümanları en
az darbecileri kadar kınıyorum sizleri…
En az darbeciler kadar suçlusunuz…
GÜNÜN SÖZÜ YAZININ ÖZÜ
"Makamlarını siyasi kişiliklerin dudaklarından çıkacak korku cümlelerin
esiri yapanlar; Hep göz ardı ettiğiniz bir şey var… Büyük olan Allah'tır…"

Seydi şeh i r ' in  en esk i
derneklerinden olan Atıcılık ve Avcılık
Spor Kulübü Derneği bu yılda geleneği
bozm ay a r ak  av  s ezon unun
tamamlanması ile Av Bayramında
beraber oldular.

Hafta sonu dernek üyelerinin
birlikte çıktıkları avlanmada vurdukları
ördeklerden yapılan Arabaşı çorbası
ve Pilav üstü av etinin ikram edildiği
Av Bayramına yüze yakın dernek
üyesinin yanı sıra Seydişehir Belediye
Başkanı Mehmet Tutal, Ak Parti İlçe
Başkanı Kemalettin Atalay, MHP İlçe
Başkanı Eyüp Gül ve Sivil Toplum
Örgütleri katıldı.

1942 y ı l ı nda ku ru lan
Seydişehir'in en eski derneği olan
Atıcılık ve Avcılık Spor Kulübünün her
yıl aralıksız düzenlediği bu yılda sıcak
ve samimi bir ortamda gerçekleşen ve
renkli görüntülere sahne olan avcılık
bayramında, ikram için ava çıkan kulüp
üyelerinden en fazla ördek vuran birinci
ve ikinciye ödül verildi.

Adile Baysal Kültür evinde
gerçekleşen Avcılık Bayramında bir
konuşma yapan Atıcılık ve Avcılık Spor
Kulübü Derneği Başkanı Soner Güler:
"Biliyorsunuz derneğimiz 1942 yılında
kuruldu. Seydişehir'in en eski derneği.
Diğer etkinliklerimizin yanı sıra bizden
önceki başkanlarımızın yaptığı gibi her
yıl ağustos ayında Türkiye çapında
tramp yarışları düzenliyoruz. Av
sezonunun bitmesi ile av bayramını
birlikte kutluyoruz.

AVCILIK BAYRAMINDA ÖRDEK ETLİ ARABAŞI ÇORBASI

Şekerbank Seydişehir Şubesi'ne,
6 Mart 2019 Çarşamba günü ziynet
altınlarını getirenler, 24 ayar altın olarak
"Tasarrufun altın günü" çerçevesinde
tasarruf ediyor.

Şekerbank'ın 0.01 gram altının
bile değerlendirildiği küçük tasarrufa
yönelik "Tasarrufun Altın Günü"
uygulaması 6 Mart Çarşamba günü
Şekerbank Seydişehir Şubesi'nde
gerçekleştirilecek. Uygulama kapsamında,
hangi ayarda olursa olsun Cumhuriyet,
reşat, bilezik, yüzük, kolye, çeyrek, altın
küpe gibi her türlü ziynet altınını
Şekerbank Seydişehir Şubesi'ne
getirenler, bu ziynetlerini 24 ayar
995/1.000 saflığında altın değerine
çevrilerek Vadesiz Altın Hesapları'nda
biriktirebilecekler.
Ayrıca müşteri ler Vadesiz Alt ın
Hesaplarındaki tutar ile Vadeli Altın Hesabı
açarak tasarruflarını altın olarak
değerlendirirken altının değer artışından
bağımsız olarak avantajlı faiz oranları ile
faiz getirisinden yararlanabilecekler.

Ziynetin gram karşılıklarını altın
eksperleri belirleyecek
Tasarruf sahipleri, 6 Mart 2019 Çarşamba
günü Şekerbank Seydişehir Şubesi'ne
ziynet altınlarını getirerek, bir gün sürecek
"Tasarrufun Altın Günü" uygulamasına
katılabilecekler. İstanbul Altın Rafinerisi
eksperleri, ziynet sahibinin her türlü
altınının 24 ayar 995/1000 saflıkta gram
karşılıklarını belirleyecek ve bu altınlar,
tasarruf sahibinin banka nezdinde açılan
Vadesiz Altın Hesabı'na yatırılacak.
Tasarruf sahipleri, saklama ve çalınma
riski olmadan istedikleri zaman Vadesiz

Altın Hesapları'na ekleme yapabilecek ve
altına dayalı işlemlerini bu hesap
üzerinden gerçekleştirebilecekler. Söz
konusu hesaba yapılacak ekleme 0.01
gram ve katları şeklinde olabilecek. Hesap
sahipleri diledikleri zaman yine aynı
şekilde  ihtiyaçları olduğunda ihtiyaçlarını
bu hesaptan 0,01 gram ve katları bazında
altın karşılığı TL olarak karşılayabilecekler.

Özdemir,"Küçük tasarrufları
teşvik etmeyi hedefliyoruz"
Tasarrufun Altın Günü uygulamasıyla
küçük yatırımları teşvik ederek yastık altı
birikimleri ekonomiye kazandırma
amaçlarını vurgulayan Şekerbank
Seydişehir Şube Müdürü Murat Özdemir,
"Altını getirisiyle alakalı olduğu kadar
geleneksel olarak da bir birikim tercihi
olarak gören tabana yaygın müşteri
profilimizi, şimdi de bu yeni ürün ve
hizmetimizle desteklemeye devam
ediyoruz." dedi

Şube Müdürü Özdemir, sözlerine
şöyle devam etti, "Müşterilerimiz ya da
müşterimiz olmak isteyen herkes, binbir
emekle tasarruf ettikleri ziynet altınlarını,
şimdi çalınma, kaybolma riski olmadan
bankamız güvencesinde biriktirebilecekler.
'Anadolu Bankacılığı' misyonumuz ve 71
il ile 101 merkez dışı ilçedeki yaygın şube
ağından gelen gücümüzle tabana yaygın
tasarrufu teşvik etmeyi hedefliyoruz."
Şekerbank'ın Altın Bankacılığı ürün
gamında halen; Vadesiz Altın Hesap,
Vadeli Altın Hesap, Düzenli Altın Birikim
Talimatı ve B Tipi Altın Fonu bulunuyor.
Banka, müşterilerine ayrıca internet
bankacılığı ile 24 saat altın alım satım
işlemi yapması imkanı sağlıyor.

Şekerbank' ta Çarşamba günü "Tasarrufun Altın Günü"

Bu yılda Allah bu bayramı kutlamayı
nasip etti. Görüyorum ki üyelerimiz eksiksiz
buradalar. Bize desteklerini hiçbir zaman
esirgemeyen Belediye Başkanımızın katılması
da bizi onurlandırdı. Hepinize teşekkür eder,
av etinden hazırlanmış olan Arabaşı Çorbamızı
ve Av etli pilavımız hepinize afiyet olsun"
şeklinde konuştu.
Avcıların buluşmasında Seydişehir Belediyesi
Başkanı Mehmet Tutal'da bir konuşama
yaparak:  "Güzel bir tesadüf. Sizler av
sezonunun bitmesi ile bayram yapıyorsunuz.
Bizimde beş yıllık hizmet süremizin son ayına
geldik. Çalışmalarımız sırasında hep birbirimize
destek olmaya çalıştık. Sizlerle olmaktan çok
mutluyum" dedi.

Tutal: İlçe ölçeğinin çok üstünde
hizmetlere imza attık. Termal yatırımlara da
başladık. Bundan sonra sizler avdan geldikten
sonra termal sosyal tesislerde yorgunluğunuzu
atabileceksiniz. Seydişehir de dördü öne çıkan
yedi Belediye Başkan adayımız var. Siz
seçmenlerden vicdanlarınızı elinize koyarak
tercihinizi yapmanızı istiyoruz. Seydişehir için
en isabetli tercihi yapacağınıza inanıyorum"
diyerek yerel seçimlerin hayırlara vesile
olmasını diledi.

Daha sonra av bayramı kutlamaları
için avlanan spor kulübü üyelerinden Evren
Aksakal ve Mevlüt Yılmaz'a on iki ördek vurarak
birinci oldukları için dernek tarafından plaketle
ödüllendirildi. Ödüllerini Belediye Başkanı
Mehmet Tutal tarafından takdim edildi.
Ali Saylam
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